
PROTOKOLL nr 1

vid sammanträde den 24.11 1976

i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Karl Liliequist.

Förhindrade:  
Kaj Alm, 
Sture Danielsson

§ 1: Första sammanträdet:

Rudolf Walldén hälsade välkommen till verksamhetsårets första 
sammanträde med konstaterande att styrelsen efter genomgånget års
möte (8.11) var intakt så när som på Bengt Stagman, som efter av
sägelse som suppleant fått Danielsson till efterträdare.

§ 2: Konstituering:

Beslöts att konstituera styrelsen i enlighet med vad som gällt 
närmast föregående år.

Beslöts att adjungera Lennart Öberg med ansvar för lotterier av 
alla de slag. Från Axel M Murray förelåg meddelande om att ej vilja 
ifrågakomma för ev. ny adjungering.

§ 3: Nya arbetsformer på förslag:

I samband med att ordföranden föreslog att till adjungerade 
ledamöter lämplighetsbevis skulle rekommenderades resp. ordföranden 
i fotbolls- och ishockeysektionerna upptog han en diskussion om nya 
arbetsformer för styrelsen med en uppdelning i olika utskott och med 
plenasammanträden för styrelsen i dess helhet någon gång pr månad, 
alternativt var 6:e vecka, och ej måndagar.

På ordförandens förslag utsågs ekonomiutskott att bestå av: 
Rudolf Walldén, Rolf Theblin, Reine Gustafsson och Sture Danielsson.

§ 4: Nytt utskott:

Roland Erixon rekommenderade ett särskilt sektionsutskott för 
åstadkommande av ett intimare samarbete på bred basis med de olika 
sektionsstyrelserna. Uppdrogs åt Erixon att leda detta utskott till
sammans med Hilding Lövdahl och Suzanne Dettner.

§ 5: Övriga funktioner:

Att leda ett utskott för bingo utsågs Kaj Alm med biträde av 
bl.a. Lennart Öberg (lotterisidan).

Resurskommitterade: Hans Swedberg med Bengt Stagman adj.

Tidskriftsärenden: Karl Liliequist

Kommunala kontaktärenden: Rolf Theblin

Stadionlokalen: Hilding Lövdahl

Klubbmästare: Suzanne Dettner

(forts.)
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§ 6: Firmateckning:
Beslöts att föreningen skall firmatecknas av två ordinarie ÖS-

ledamöter i förening med ett samtidigt uttalat önskemål, att skattmäs
taren bör vara en av de två där praktiskt så är genomförbart.
§ 7 i Avvisat anslagsäskande:

En framställning från ungdomsavdelningen i fotboll om ett anslag 
på kr. 8.000:- för föräldraengagemang enligt RF-parollen ”Idrott - tillsammans” 
avvisades, då ingen plan för medlens användning förelåg och då ärendet 
formellt måste anses vara fotbollsstyrelsens huvudvärk. Beslöts hänvisa 
ansökande part till nämnda styrelse.
§ 8: Sektionsträffar :

Efter konstaterande att något utrymme för direkta träffar mellan 
ÖS i dess helhet och olika sektionsstyrelser ej förelåg reducerades detta 
ofta framförda önskemål till att gälla möten med 2-3 sektioner pr gång och 
med den särskilda sektionsdetaljen inom ÖS (§ 4).
§_ 9_:__ Telefontjänsten:

På grund av framförda krav på kontinuerligare telefontjänst på 
kansliet meddelades att fotbollssektionen avser att förlägga hela sin 
kansliverksamhet till Hjorthagens IP sz&x att detta ej minskar behovet av 
bättre kontakter med Stadionkansliet. Beslöts därför ökad telefontid 
med om möjligt 8.30 - 17 måndag - torsdag på tel.-nr 21 15 83 och med 
10 31 66 som alternativt nummer. Det antecknades att tidigare nr 
20 25 77 efter uppsägning är förlorat och ej kan återfås.
§ 10: Bingo:

Föredrog Rolf Theblin en promemoria av Kaj Alm gällande dagens 
bingo-situation med förslag att Bingo-alliansen på Domino I anställer 
Göran Hallberg med en lön av c:a kr. 5.000:- pr mån och därtill visst 
belopp till DIF (ex. Magnus Wester, som anser kr. 3.000:- rimligt. 
Omsättningen under perioden sept.-okt. 1976 (26 dagar) med kr. 485.186:- 
ligger med c:a kr. 100.000:- över Riksförbundsbingotiden. Sammanlagt 
överskott kr. 73.412:40 skall ökas med inkomster från rabatter men sam
tidigt minskas med 40 % socialavgifter på löner.

Under oktober har 3 automater varit i gång med beräknad behåll
ning av kr. 11.000:-. Från medio av november har ytterligare 2 maskiner 
kunnat hyras.

Vad föreslagen lön till G. Hallberg beträffar skall den fördelas 
på Alliansen enligt 45 + 45 + 10 %. Alliasen bestämmer den exakta lönen.
§ 11: Stormöte i ishockey:

För att diskutera utvidgade ekonomiska krav på ishockeysektionen 
från A-lagstruppen 25 man hade sektionsstyrelsen kallat till ”stormöte” 
med önskemål även om ÖS—representation. Meddelade Rudolf Walldén att han 
ej avsåg att närvara. Kontaktmännen Erixon/Liliequist uppdras att ställa upp.
§ 12: Ev. anställning av Hans Svedberg:

Rapporterade Rudolf Walldén om sina underhandlingar med Hans Swed
berg för anställning på Stadionkansliet med betoning på resursskapande 
verksamhet. En lön på kr. 90.000:- finns med i diskussionen, vartill 
skall komma sociala avgifter med c:a kr. 40.000:-. Det ifrågasattes, framför 
allt från Rolf Theblin, om föreningen kan bära en sådan totalkostnad och 
därtill kunna påräkna att den anställde kan dra in åtminstone de c:a kr. 
650.000:-, som han f.n. enligt uppgift kunnat lämna ishockeysektionen. 
Walldén återkommer efter en ny förhandiingsomgång med Swedberg och an
tydde också om en möjlighet att Stockholms kommun kan förmås att ge bidrag 
för den tilltänkte tjänsten.
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§ 13: Sektionsrapporter:

Föredrogs diverse rapporter från livet ute i de olika 
sektionerna med tonvikt på deras ekonomiska läge.

§ 14; Utvecklingskommitterade:

Föredrogs skrivelse från Ulf Adelsohn (ishockey) med besked 
att han avsäger sig uppdraget som ledamot i arbetsgruppen för 
planeringen av DIF:s framtidsprogram.

§ 15: Tack:

Föredrogs skrivelse från Béla Rerrich med ett tack för 
de utmärkelser, som kom honom till del i anslutning till års
mötet den 8.11.76. Ävenså ett tack för erhållen DAF-bil (leasing).

§ 16: Djurgårdarens jubileumsnummer:

Anmälde Karl Liliequist som ansvarig för jubileumsnumret 
av Djurgårdaren fortsatt brist på utlovat text- och bildmaterial 
samt annonsförseningar av motsvarande slag. Meddelade att alla 
bidrag nu måste skickas direkt till tryckeriet (CEO) för att med
hinnas .

§ 17: Krav från Riksbingo:

Framkom att Riksbingo gör anspråk på kr. 250.000:- för DIF:s 
bingo på Skärholmen och EPA/Odenplan. Beloppet finns t.v. i säkert 
förvar på föreningens konto.

§ 18: Fäktförbundets klarläggande:

Rapporterades att Svenska Fäktförbundet i skrivelse av den 
9.11 1976 gjort vissa klarlägganden i anslutning till Béla Rerrichs 
JO-anmälan med bestämt förnekande av beskyllningar mot B.R. för 
muta m.m. Sedan numera även B.R. inför förbundets VU förklarat sig 
”intet hava att erinra mot utredningen” lades skrivelsen till hand
lingarna. (Se i övrigt protokoll nr 22 § 275 den 18.10.76).

§ 19: Ishockeyrevisionen:

Anmäldes att internrevisionen av ishockeysektionens affärer 
är i gång och redan lämnat fundersamma erfarenheter.

§ 20: Jul-möte:

Beslöts hålla ett jul-sammanträde på Stadion den 21/12 1976 
kl. 17.00 på Stadion med elddop för Suzanne Dettner som ny klubb
mästare.

§ 21: Ansökan om bingo-tillstånd:

Beslöts ansöka om speltillstånd för bingo på rest. Smeden 
i Sundbyberg under tiden 1/1 1977 - 1/7 1977 för ett belopp av 
kr. 780.000:-

Som föreståndare beslöts utse Hilding Lövdahl.

§ 22: Föregående protokoll:

Anmäldes ÖS-protokoll nr 23 av den 1.11.76 för senare genom
gång och justering.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)

OBS: Utanför protokollet: vid tisdagsmötet har Supporterklubben 
med två man bett att få uppvakta med en check på kr. 20.000:- De ställer 
upp kl. 19.00 och bör väl kunna få en macka och något att dricka även de!


